
PROTOKoL NT XXXVIIU23
z sesji Rady Miejskiej w Sura2u w dniu 29.03.2023 r. w Miejsko- Gminnym

OSrodku Kultury w Suraiu.

Ad.l.
obrady otworzyla i przewodniczyla przewodniczqca Rady Miejskiej w Surazu
Pani Agnieszka Edyta Filipczuk -Zamojda.
Na podstawie listy obecnoSci stwierdzila prawomocnos6 obrad. w sesji
uczestniczyli Radni, Burmistrz Sura2a, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy,
sottysi.

Ad.2.
Pani Przewodnicz4ca przedstawila proponowany porz4dek obrad:

l. Otwarcie obrad XXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Sura2u.
2. Przylgcie porz4dku obrad.
3. Projekt uchwaty w sprawie zmian w budZecie gmrny na2O23r.
4. Projekt uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej

Gminy Sura2 na lata 2023 -2029.
5. Projekt uchwaty w sprawie prrylgcia,,programu opieki nad zttierzgtami,

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomn oici mvierzqt na terenie Gminy
Sura2 na rok 2023."

6. Projekt uchwaty w sprawie prryjgcia programu oslonowego narok2023
,,Korpus Wsparcia Senior6w w Gminie Sura2,,.

7. Proj ekt uchwaty w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowoSci Suraz.
8. Projekt uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na zawarcie kolejnej umowy

dzier2awy, kt6rej przedmiotem jest ta sama nieruchomoSi.
9. Stanowisko Rady Miejskiej w sprawie wyodrgbnienia funduszu soleckiego

na2024r.
l0.Sprawozdanie z dzialalno{ci Miejsko-Gminnego Osrodka Kultury

w SuraZu 2a2022r.
I I.Sprawozdanie z dzialalnoSci Miejsko-Gminnego Osrodka pomocy

Spolecznej w SuraZu 2a2022r.
l2.lnformacja o wykonaniu planu finansowego rachunku wydzielonego dla

Srodk6w otrzymanych z Funduszu P rzeciw dzialania COVID- I 9.
l3.Przyjgcie protokolu obrad z XXXUI sesji Rady Miejskiej w SuraZu.
I 4. I nform acj a Burm i strza Sur a1a z podj gty ch dzialafi mi 9 dzy sesj am i.
15.Zapytania i wolne wnioski.
l6.Sprawy r62ne.
lT.Zakohczenie obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej w Sura2u.
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Radni Rady Miejskiej w Sura2u porzqdek obrad przyjgli 13 glosami za, przy 13
osobach obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zal4cznik do protokolu.
ze wzglgdu na awarig systemu do glosowania, pani reresy Zimnoih. Radna
ustnie zaakceptowala porz4dek sesji.

Ad.3.
Zapoznano radnych z projektem uchwaly w sprawie zmian w budZecie gminy na
2023r.
Radny Pan owczarczuk zwr6cll sig z pytaniem, dlaczego zostaly zmniejszone
Srodki w paragrafie na drogach? Na terenie gminy jest wiele dr6g wymagaj4cych
naprawy i czy te pozostale Srodki wystarczqnaichwykonanie.
Pani Skarbnik stwierdzila, i2 dokonano przesunigcia srodk6w w kwocie 13 tys.
zl. na miejscowoSd Sredziriskie (na dokoriczenie altany i placu zabaw).
Pan Burmistrz stwierdzil, iZ dopiero w ci4gu roku oka2e sig czy tych Srodk6w
nam wystarczy.
Pan Woloszczyk mvrocil sig z pytaniem, ile gmina przeznaczyla Srodk6w
w bud2ecie na drogi na2023r.?
Pani Skarbnik stwierdzila, iZ jest to kwota 147 tys. zl.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 12 os6b za, 2 osoby sig wstrrymaly, pny 14 osobach
obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zal4cznikdo protokolu.

Ad.4.
Zapomano radnych z projektem uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Sura2 na lata 2023 -2029.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 14 os6b za, przy 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcznlk do protokolu.

Ad.5.
Zapoznano radnych z projektem uchwaly w sprawie przyjgcia,,programu opieki
nad zwierzgtami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierz4t na terenie
Gminy Suraz na rok 2023."
Pani Dziemianiuk zwr6cila sig z pytaniem, ile ps6w odlowionych z terenu naszej
gminy przebywa w schronisku?
Pan Sekretarz stwierdzil, i2 w tym roku odlowiono juZ dwa psy, a wczesniejsza
iloSi zostanie sprawdzona.
Pan Woloszczyk czy wiadomo, ile ps6w znaszej gminy trafilo do adopcji i cry
tak4 informacjg schronisko przekazuje do gminy?
Pan Sekretarz sfwierdzil, i2 schronisko jest zobowipane do przekazania
po*y2szej informacji ale jest r6Znie.
Przyst4piono do glosowania proj ektu uchwaly.

.+
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Wynik glosowania: 13 os6b za, I osoba przeciw, pny 14 osobach obecnych.
Imienny wynik glosowania stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.6.
Zapoznano radnych z projektem uchwaty w sprawie przyjgcia programu
oslonowego na rok2023,,Korpus Wsparcia Senior6w w Gminie SuraZ".
Pani Wyszkowska stwierdzila, i2 powylszy program byl ju2 realizowany
w ubiegtym roku przez senior6w. Czy wykorzystlnvane przez senior6w opaski
spetnity swoj4 rolg i uratowaty uzytkownikowi 2ycie?
Pan Sekretarz stwierdzil, i2 z opasek korzysta 12 os6b i spelnity one swoj4 rolg,
dlatego przedluZono program na kolejny rok.
Pani Wyszkowska zlvr6cila siE z pytaniem, czy jest kto6, kto przeszkala senior6w
z obslugi tych opasek?
Pan Sekretarz stwierdzil, i2 to zadanie wprowa&ono na etapie wdrt2ania
programu.
Pani Przewodnicz4ca stwierdzila, i2 monitoring tego programu prowadzi firma
zewngtrzrla,.
Pani Dziemianiuk zwr6cila sig z pytaniem, czy 12 sztuk opasek na terenie naszej
gminy jest wystarczaj4cE ilo6ciq i czy inni seniorzy nie zglaszaj4 chgci jej
posiadania?
Pan Sekretarz stwierdzil, i2 na chwilg obecn4 ta ilo56 jest wystarczaj4ca.
Przyst4piono do glosowania proj ektu uchwaly.
Wynik glosowania: 15 os6b za, pny 15 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcznikdo protokolu.

Ad.7.
Zapoznano radnych z projektem uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy
w miejscowoSci Suraz.
Pani Przewodnicz4ca Rady stwierdzila, i2 na ostatnim spotkaniu komisji
Rewizyjnej, mieszkanka Sura2a zaproponowala zmiang nazwy odcinka ulicy
Granicznej na now4 nazwg ulicy: Kameralna.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 12 os6b za, 3 osoby sig wstrzymaly, pny 15 osobach
obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zal4cznik do protokolu.

Ad.8.
Zapoznano radnych z projektem uchwab w sprawie wyrt2eniazgody nazawarcie
kolejnej umowy dzierzawy, kt6rej przedmiotem.jest ta sama nieruchomo6i.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 14 os6b za, I osoba sig wstrzymala, przy 15 osobach
obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zal1cznik do protokolu.
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Ad.9.
Stanowisko Rady Miejskiej w sprawie wyodrgbnienia funduszu soleckiego na
2024r.
Pani Przewodniczqca stwierdzita,iZcyt.,,decyzjE obu komisji bylo pozostawienie
tematu, tak jak jest obecnie, czyli niepodejmowanie uchwaty w sprawie
niewyodrgbniania funduszu soleckiego na 2024r." powy2sze stanowisko
wszyscy radni dziS podtrzymuj4. To onncza, iz w budzecie gminy na rok 2024
bEd4 wyodrgbnione 6rodki na fundusz solecki.
Pan Bibulowicz wnioskowal o przedstawienie kwot funduszu soleckiego,
przypadalqcych na dane solectwo.
Pani Skarbnik stwierdzila, i2 s4 to kwoty szacunkowe, ostatecme kwoty bgdq po
zamknigciu bud2etu, czyli po wykonaniu bilansu. MiejscowoSi Doktorce-
33 155,70 zl., Koricowizna - 19 688,86 zl., Kowale - 22 416,32 zl., Lesznta -
23439,12 zl., Rynki- 22842,49 zl., Sredziriskie - 247t7,62 zl., Zawykt-
4.2872,28 zl., Zawyki Ferma- 19944,56 zl., Zimnochy Susty, Zimnochy-
Swiechy- 25 314,25 zl., Sw2- 85 233,16 zl. l1cznie 319 624,35 zl., te Srodki
powinny pochodzi6 z podatk6w gminnych.

Ad.10.
Zapoznano radnych ze sprawozdaniem z dzialalnoSci Miej sko-Gminnego
OSrodka Kultury w SuraZu 2a2022r.
Sprawozdanie przyjgto bez uwag.

Ad.ll.
Zapomano radnych ze sprawozdaniem z dzialalnoSci Miejsko-Gminnego
O5rodka Pomocy Spoleczrej w SuraZu 2a2022r.
Sprawozdanie przylgto bez uwag.

Ad.l2.
Zapoznato radnych z informacjq o wykonaniu planu hnansowego rachunku
wydzielonego dla Srodk6w otrzymanych z Funduszu przeciwdzialania
COVID-I9.

Ad.13.
PrzyjEcie protokotu obradz XXXVII sesji Rady Miejskiej w Sura2u.
Przyst4piono do glosowania protokolu:
Wynik glosowania: 14 os6b za, przy 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.14.
Burmistrz Sura2a Pan Henryk tr apiriski przedstawil informacjg z podjEtych
dziala(t mi gdzy sesj am i :

%
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- udzial w Nardzie Komendy Miejskiej paristwowej Stra2y po2arnej
w Biatymstoku podsumowuj 4cej rok2022,
- ldzial w zebraniu zarz4dtt Lokalna Grupa Dzialania N.A.R.E.W.,
- udzial w posiedzeniu zarzqdt Stowarryszenia Gmin G6mej Narwi w sprawie
przebiegu prac nad projektem Pisa- Narew. Projekty przedstawione przez gminy
przekraczaja, wysokoS6 Srodk6w przewidzianych na powyZszy projekt. Rozmowy
dotyczyly r6wnie2 kwalifi kowalnosci podatku vAT oraz uszczegolowien ia zadah
przewidzianych w projekcie,
- spotkanie z Komendantem Miejskim Komisariatu policji w tr_apach dotyczqce
bezpieczeristwa na terenie naszej gminy,
- u.dzial w zle1dzie Zwi4zku Gmin Wiejskich Wojew6dzrwa podlaskiego,
spotkanie dotyczylo zagadnieri oswiatowych, ochrony Srodowiska,
- spotkanie z Komendantem Miejskim Paristwowej Stra2y polamej oraz
z Komendantem Miejskim Policji w Biatymstoku,
- rozmowy z Dyrektorem PKS NOVA dotyczqce wsp6lpracy dowozu dzieci do
szkol,
- spotkanie z Dyrektorem Zespofu Szkol i plac6wek Oswiatowo-
Wychowawczych w Sura2u dotycz4ce wstgpnych ustaleri do arkusza
organizacyjnego na rok szkolny 202312024,
- spotkanie na terenie zmodernizowanej hydroforni na terenie gminy Wyszki,
- spotkanie z inspektorem nadzoru i wykonawc4 modernizacji hydrofomi
w Sura2u,
- spotkanie ze StarostE Powiatu Bialostockiego w sprawie dalszej wspolpracy
przy planowanych inwestycjach na terenie gminy Sura2,
- udzial w walnym zebraniu Stowarzyszenia Gmin G6rnej Narwi,
- podpisanie aktu notarialnego na sprzeda2 dzialki w Zawykach,
- spotkanie z przedstawicielami Poczty Polskiej w sprawie zrniany siedziby na
terenie Sura2a,
- spotkanie z Prezesem Wodociqg6w Podlaskich dotycz4cedalszej wsp6tpracy,
- udzial w posiedzeniach Komisji ds. Gospodarki i Bud2etu oraz Komisji
Rewizyjnej,
-,tdzial w walnym zebraniu Lokalnej Grupy Dzialania N.A.R.E.W.,
- spotkanie z przedstawicielem firmy Deloitte dotyczqce wspolpracy w zakresie
doradztwa podatkowego.

Ad.15.
Zapytania i wolne wnioski.
Pan woloszczyk zwr6cil sig z pytaniem, jakie ustalenia zapadly w trakcie rozm6w
z PKS NOVA?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 na chwilg obecn4 s4 prowadzone wstgpne roznowy,
konkrety zapadn4, jak wr6ci do pracy osoba odpowiedzialna za przygotowanie
um6w. Nadmienil Pan Burmistrz, i2 zgodnie z wcze!;niejsz4 sugesti4 radnych, 2e
w przypadku, jak bgd4 wprowadzone pelne obiady w szkole, to po poludniu
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odbgdzie siq tylko jeden kurs autobusu. Czy pafstwo podtrzymuj4 swoj4
sugestig? Do prowadzenia negocjacji z pKS-em s4 potrzebnete informicje.
Pani Przewodniczqca zaproponowala, aby do tematu wr6cii na najbiizszych
spotkaniach komisji.

Ad.16.
Sprawy r62ne.
Pan Sosnowski wnioskowal o poprawienie nawierzchni 2wirowej drogi do
miejscowoSci Dolki.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 jest to droga powiatowa, wigc do nich wyst4pimy.
Pan Bibulowicz zwrScTl sig z pytaniem, kiedy zostan4 zakoriczone inwestycje
drogowe na terenie gminy?
Pan Burmistrz stwierdzil, iZ firmy przyst4piq do zakoiczenia prac, jak tylko
pogoda bgdzie odpowiednia, prawdopodobnie po Swiatach Wielkanocnych.
Pan Bibulowicz wnioskowal o naprawg i uzupelnienie mola/pomostu przy rzece
za Domem Kultury.
Pan Woloszczyk wnioskowal o pr4lgotowanie harmonogramu i wyceny naprawy
dr6g w gminie Suraz.
Pan Owczarczuk wnioskowal o uzupelnienie mas4 asfaltow4 drogi gminnej
Zawyki, Zawyki-Ferma.
Pan Burmistrz stwierdzil, iz prry tego typu prac musi by6 dodatnia temperatura.
Pan owczarczuk zaproponowal . zaproszenie na sesjg przedstawiciela
z Regionalnej Dyrekcji ochrony Srodowiska w sprawie-zajgcia stanowiska
dotyczqcego bliskiej obecnoSci wilk6w z nadajnikami na terenie gminy.
Wnioskowal radny o naprawg drogi gminnej Zawyki-Dolki.
Sohys Rynek Pan Litwiriczuk stwierdzil, iL firma odbierai4ca odpady komunalne
-wielogabaryty nie zabrala material6w budowlanych, rozbi6rkowych
(niekompletnych okien, toalet wc). Czy nie moZna zwigkszyi limitu ilosci
odbioru opon od nieruchomo5ci.
Seketarz stwierdzil, i2 sprzEt budowlany powinien by6 odbierany na odrgbne
zgloszenie zainteresowanego. Stwierdzil,, iz w chwili obecnej jest moZliwoii
przekazania wyl4cznie 4 opon samochodowych.
Pani Przewodniczqca stwierdzila, i2 ta obecna iloSijest wystarczaj4ca.
Pan Karczewski kolejny raz wnioskowal o naprawg studzienek na ul. Mostowej
i Koscielnej w rozmowie z Panem Burmistrzem wskazano, 2e do tematu powr6ci
w trakcie wykonywania remont6w dr6g gminnych ale dalej nic sig w tym temacie
nie dzieje. wnioskowal o podsypanie krus4gwem ulicy pracowej i cmentamej,
gdyz w chwili obecnej zwir z dr6gjest wywoZony na ulice asfaltowe oraz
wnioskowal o oznakowanie i pomalowanie przejsd dla pieszych przy sklepie
DINO.
Pan Burmistrz stwierdzil, iz pny okazji wykonywania prac przez powiatowy
Zarzqd Dr6g pasy przy sklepie zostan1 namalowane.

9.
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Pani Klosko zglosila sprawdzenie dostgpnosci intemetu bezprzewodowego za
Domem Kultury w Sura2u.
Pan owczarczuk zwr6cil sig z pytaniem, rle w 2022r. wywieziono kontener6w
z oponami z punktu selektywnego w Surazu? Zdaniem radnego nie mo2na ich
gromadzii w tym miejscu, a tylko sukcesywnie sig ich pozbywai.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 na chwilg obecn4 nie sq przyjmowane opony w tym
punkcie, sq tam pozostalosci z poprzednich lat, ale juz tylko w niewielkiej liczbie.
Pani Przewodnicz}ca zasugerowala, aby zgromadzone odpady w punkcie
selektywnym byty co roku odbierane przez firmg, z kt6r4 gmina ma podpisan4
umowg.
Pan Owczarczuk zwr6cil sig z pytaniem, jaki jest koszt wywozu kontenera?
Pan Burmistrz stwierdzil, i?koszt zalezry od wielkoSci kontenera.
Pani Przewodnicz4ca zaproponowala, aby do tematu wr6ci6 na spotkanie komisji
i ile gmina zaplacila za :uprzqtnigcie punktu selektywnego.
Soltys Lesmi Pan Tworkowski zaproponowal, aby spotkai sig z soltysami w celu
ustalenia harmonogramu najpilniejszych napraw dr6g gminnych.
Pani Przewo dniczqca zaproponowal a, aby przy ustaleniu harmonogramu
najpilniejszych napraw dr6g zasiggn4i opinii wsrystkich sotrys6w.
soltys Kowal Pan Motoszko wnioskowal o naprawg drogi zwirowej do Kowal.
Zdaniem sohysa, mozna by bylo przy okazji wykonywania prac na drodze
powiatowej wykonai drogg gminn4.
Pani Wyszkowska wnioskowala o sprawdzenie, czy jest na chwilg obecn4
mo2liwosi pozyskania dofinansowania na odbi6r etemitu i foli gospodarczej od
mieszkaric6w.
Pan woloszczyk zwr6cil sig z pytaniem do radcy prawnego, na jakim etapie jest
sprawa rozbi6rki wie2y w Doktorcach, czy do gminy wplywa podatek od tej
budowli?
Pani Nikitiuk-radca prawny stwierdzila, iz starostwo powiatowe prowadzi w tej
sprawie postgpowanie o samowolg budowaln4, ustalono likwidatora, ale kontakt
jest utrudniony, gdyz nikt nie odbiera korespondencj i. Z tego co wiadomo radcy
bgdzie niemoZliwe zakoriczenie sprawy rozbi6rki budowli, gdyZ nie ma komu
dorgczy(, decyzji. Kwestia podatku jest na podobnym poziomie, gdyZ nikt nie
odbiera korespondencji a egzekucji nie mo2na prowadzi6jak niejest zachowana
cala procedura dorgczenia.
Pani Przewodnicz4ca zwr6cila sig z pytaniem, czy nie mo2na wyst4pi6 do S4du
ze skarg4 na bezczynnosi likwidatora z ktorym nie ma kontaktu? w6wczas
zostanie ustalony kurator.
Radca prawny stwierdzila, iz trudno mi jest m6wii jakie czynnosci zostan4
podjgte w Starostwie, gdy| tej sprawy nie prowadzi, tym temaiem zajmuje sig
wydzial architektury.
Pan Bibulowicz stwierdzil, iL zbliza sig sezon turystyczny, a kiosk informacyjny
na Rynku Ko5cielnym dalej nie dziala.

, -Yl, q,
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Pan owczarczuk stwierdzil, iz wracaiEc do sprawy wiatraka cyt. ,je2eli nic nie
mo1na zrobi( i ci ludzie nie odbierai4 wiadomosci, nie mo2na do nich dotrze{ ja
myslg, ze jak zaczriemy rozbiera6, to oni dotr4 do nas. I czy mo2natak zrobii?,,
Radca prawny stwierdzila, iz nie jest to takie proste, gdyz nalezy te2 rozpocz4t,
procedurg informujqca o rozbi6rce, ale to nie jest rola gminy, a jedynie sta;osffia.
Tu r6wnie2 musi byd zachowana procedura dorgczenia zawiadomieni a, decyzji
nakazujqcej jego rozbi6rkg, przepisy pozwalal4 na wykonanie zastgpcze,
w6wczas organ dokonuje rozbi6rki obci4zai4c kosaami osobg zobowi4zan4, ale
za nim do tego dojdzie nalezy zachowad procedurE skutecmego dorgczenia
decyzji.
Radni zwr6cili sig z prosbq do radcy, aby w interesie gminy zajgla sig osobiscie
powyLszq spraw4.
Pan Jaroszko stwierdzil, iz do powyZszej wie\ iest doprowadzona energia
elektryczna z kt6rej caly czas ktos korzf/sta i oplaca rachunki. Zaproponowal
o wyst4pienie do PGE o udostgpnienie kontakt6w do os6b korzystaj4cych
zwieLy.

Ad.17.
Zakoficzenie obrad XXXVIII sesj i Rady Miejskiej w Sura.Zu o go&. I I m 

.

Przewodnicz4cy Rady Miej skiej

Pani Agnieszka EdSa lilipczuk-Zamoida(2
tdl-

Protokolowala: S. Filipczuk
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SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
z dnia 29 marca 2023 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do gfosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 12

Punkt
potzEdku

obrad

Przedmiot glosowania Za Pzeciw Wstzymujqcy

1 P tzyiecie pozqdku obrad. 12 0 0
Rezultat glosowania: Przyjqto

Bibulowicz ZA
Julita Dziemianiuk ZA

Filipczuk ojdanieszka ZA
Jaroszko ZA

lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka ZA
Kzysztof ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan rczuk ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marran ZA

na Wyszkowska zA
eresa Zim DRZEMKA

1t1

oddane:



SURAZ

PROTOKOt. Gt-OSOWANIA
z dnia 29 marca 2023 t.

Glosowanie jawne
Lrczba uprawnionych do glosowania: 1S
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Przyjgto

Punkt
porzqdku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Pzeciw Wsttzymujqcy

2 P rojekt uchwaty w sprawie zmian w
budZecie gminy na 2023r

12 0 2

Kzysztof Bibulowicz ZA
M iroslaw nilczuk ZA
Julita Dziem ran iuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk ZA

Jaroszko WSTRZ
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka sko ZA
Kzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk WSTRZ
Adam Sos ZA

Marian Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

oddane:



SURAZ

PROTOKOT- GLOSOWANIA
zdnia29 marca2023 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezu ltat glosowania: Przyjgto
Glos oddane

Punkt
pozEdku

obrad

Pzedmiot glosowania Pzeciw WstrzymujEcy

Projekt uchwaly w sprawie zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Sura2 na lata 2023-2029.

14 0 0

Kzysztof Bibulowicz ZA
Mrroslaw nilczuk ZA
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda

Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
Kzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk ZA

am Sosnowski ZA
eslaw Marian Woloszczyk ZA

Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

3

ZA



SURAZ

PROTOKOL GI-OSOWANIA
z dnia 29 marca 2023 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Przyjgto
Glosy oddane:

Punkt
porzqdku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Przeciw Wstrzym ujqcy

4 Projekt uchwaty w sprawie
przyjqcia,, Programu opieki nad
zwierzetami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomno6ci zwiezEt na
terenie Gminy Sura2 na rck 2023."

13 1 0

Kzysztof BibulowicT ZA
lvl roslaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk- amojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosk- ZA
Kzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk PRZECIW
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk ZA
Halina Wyszkov/ska ZA
Teresa imnoch ZA

1t1



SURAZ

PROTOKOT- GI-OSOWANIA
zdnia29 marca2023 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 15

Rezultat glosowania: Przyjqto
Glcsy oddane:

Punkt
porzqdku

obrad

Pzedmiot glosowania Przeciw Wstzymujqcy

q Projekt uchwaly w sprawie przyjQcia
programu oslonowego na rok
2023 ,,Korpus Wsparcia Senior6w w
Gminie Suraz."

't5 0 0

Kzysztof Bibulowicz ZA
tvti Danilczuk ZA
Julita Dzremtan iuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczu ojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA

nieszka Klosko ZA
Mlodzianowski ZA

lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk ZA
Krzysztof Paikowski ZA

Sosnowski ZA
ieslaw Marian Woloszczyk ZA

Halina Wyszkorvska ZA
Teresa ZimnoCh ZA

1t1



SURAZ

PROTOKOT- GT.OSOWANIA
z dnia 29 marca 2023 t.

Rezultat glosowania: Przyjgto
Glosy oddane:

Punkt
porzqdku

obrad

Pzed miot glosowania Za Pzeciw Wstrzym ujAcy

b Projekt uchwaly w sprawie nadania
nazwy ullcy w miejscowosci Suraz

12 0 3

Ktzysztof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianiuk ZA

ojdaAgnieszka Edyta Filipczuk- ZA
Pawel Jaroszko WSTRZ
lgnacy Karczervski ZA
Agnieszka Klosko ZA
Krzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka

Bogdan Owczarczuk WSTRZ
Paikowski ZA

Adam Sosnowski ZA
ieslaw Marian Woloszczyk WSTRZ

Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glosow: 15

ZA



SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
zdnia29 marca2023 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 15

Rezultat glosowania: Przyjqto
Glosy oddane:

Punkt
pozEdku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Pzeciw Wstzymuiqcy

7 Projekt uchwaly w sprawie wyra2enia
zgody na zawarcie kolejnej umowy
dzie'2ary, kt6rej przedmiotem jest ta
sama nieruchomo6c.

14 0 1

Krzysztof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk zA
Julita Dzremtantuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk mojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA

Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk

f Pahkowski ZA
Adam osnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyt ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

WSTRZ



SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
z dnia 29 marca 2023 t.

G{osowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Przyjqto
Glosy oddane:

Punkt
pozqdku

obrad

Za Pzeclw Wstzymu.lqcy

Przyjqcie protokolu
Rady Miejskiej w S

obrad z )fiXVll sesji
utazu.

0 0

Kzysztof Bibulowicz BRAK GI.OSU
ktroslaw Dani ZA

ita DziemianiukJul ZA
mojdaAgnieszka Edyta Filipczuk-

Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agniesz Klosko ZA
Kzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan tczuk ZA

PankowskiKzyszto ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

111

Pzedmiot gtos-w-nE-

14

ZA


